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Geachte commissieleden, 
 
Onderwerp: stand van zaken / voortgang RSA en wijziging gemeenschappelijke regeling regio GV 
 
Zoals u weet is kort voor het zomerreces in alle raden de vaststelling van de Regionale Samenwerkings 
Agenda (RSA) onderwerp van bespreking geweest. De besluitvorming in de gemeenteraden heeft niet 
geleid tot een uniforme RSA. Gelet daarop heeft het algemeen bestuur van de regio zich beraden over 
het vervolg. 
Bij brief van 24 september jl. heeft het regiobestuur aangegeven hoe de gemeentelijke besluitvorming 
over de RSA geduid wordt en op welke wijze we met elkaar verder gaan op basis van de besluitvorming 
in de raden. Uit die brief en bijlagen (uitvoeringstoets en werkdocument) wordt duidelijk dat er geen 
nieuwe besluitvormingsronde over de RSA komt, maar dat gezocht is naar de gemeenschappelijke 
speerpunten en doelen; in het werkdocument en de uitvoeringstoets is dat uitgewerkt en beschreven.  
 
Ons college kan zich vinden in die pragmatische benadering; wij hebben uiteraard bij de besluitvorming in 
het algemeen bestuur hierover wel opgemerkt dat de RSA-besluitvorming van uw raad leidend blijft voor 
Huizen. 
 
Tevens bleek uit de gemeentelijke RSA-besluitvorming dat de gemeenten uiteenlopende standpunten 
hebben m.b.t. de onderwerpen legitimatie en slagkracht, de governance discussie. Het algemeen bestuur 
heeft daarom besloten bij de gemeenten op te halen welke visie en wensen hierover bestaan, mede ter 
voorbereiding op een voorstel tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling (GR) ter zake.  
In de agendacommissie is inmiddels ook besproken hoe dat traject in Huizen kan verlopen; daarbij is het 
volgende afgesproken: 

• De commissie ABM is het gremium voor het “ophaalgesprek” tussen regio en gemeente; 
• Als planning wordt daarbij uitgegaan van de commissievergadering van 28 november a.s.; 
• Daarbij geldt wel als randvoorwaarde dat tijdig een goede gespreksleidraad beschikbaar is ten 

behoeve van de behandeling in de raadscommissie, zodat de fracties zich zorgvuldig kunnen 
voorbereiden. 

 
U treft de genoemde brief met bijlagen aan op de agenda voor de raadsvergadering van 7 november a.s.  
in de rubriek ingekomen stukken. 


